

Kementerian Kesihatan Awam Mempromosikan Piawaian Etika Tinggi untuk Hospital

Piawaian yang Lebih Tinggi untuk Perkhidmatan Awam

Kementerian Kesihatan Awam mendorong standard etika yang lebih tinggi di hospital-hospital seluruh negara untuk memberi perkhidmatan kepada masyarakat umum dengan lebih baik. Setiausaha Tetap Kementerian Kesihatan Awam Dr. Sopon Mekthon menyampaikan ucapan dasar kementerianya, menyeru agensi kesihatan awam untuk mematuhi standard etika yang tinggi dalam taat setia kepada Yang Mulia Raja Maha Vajiralongkorn Bodindradebayavarangkun. Dasar ini meminta unit kesihatan awam mematuhi Falsafah Ekonomi Kecukupan, untuk menawarkan perkhidmatan berkualiti kepada orang ramai.

Dr. Sopon mendedahkan bahawa tahun ini, kementerianya akan menyelaras Bersama agensi-agensi lain, khususnya Kementerian Dalam Negeri, dalam menghasilkan kakitangan penjagaan kesihatan yang mempamerkan nilai-nilai kebaikan, ketabahan, dan tanggungjawab sivik. Untuk tujuan ini, Setiausaha Tetap berkata pegawai-pegawai hospital perlu bertukar-tukar idea, menubuhkan matlamat bersama, dan menghapuskan tingkah laku negatif Hospital yang menjalankan agenda baharu adalah Hospital Chonburi dan Hospital Bang Mun Nak di wilayah Phichit.

Falsafah Ekonomi Kecukupan dan Tiga Rukunnya

Yayasan Chaipattana menggabungkan prinsip falsafah dengan tiga tonggak utamanya:

Tonggak I: Kesederhanaan: Kecukupan pada tahap tidak melakukan terlalu sedikit atau terlalu banyak dengan mengorbankan diri sendiri atau orang lain, misalnya, menghasilkan dan makan pada tahap sederhana;

Tonggak II: Kemunasabahan: Membuat keputusan yang rasional mengenai tahap kecukupan, dengan mempertimbangkan faktor-faktor yang terlibat dan jangkaan yang teliti terhadap hasil yang mungkin diharapkan dari tindakan tersebut;

Tiang III: Pengurusan Risiko: Persiapan untuk menghadapi kemungkinan kesan dan perubahan dalam pelbagai aspek dengan mempertimbangkan kebarangkalian situasi di masa hadapan.

Selain itu, berdasarkan falsafah ini, keputusan dan aktiviti mesti dijalankan pada tahap yang mencukupi, bergantung kepada dua syarat:

I: Pengetahuan, merangkumi pengetahuan menyeluruh dalam bidang yang relevan dan berkaitan dalam mempertimbangkan pengetahuan ini, untuk memahami hubungan antara semua elemen dalam bidang berkenaan, sehingga dapat menggunakannya untuk membantu dalam perancangan dan memastikan ketelitian dalam operasi, dan

II: Nilai murni yang akan dipromosikan, merangkumi kesedaran tentang kejujuran, kesabaran, ketekunan, dan kepandaian dalam mengemudi kehidupan seseorang.

Menurut Thailand Today, e-majalah yang diterbitkan oleh Kementerian Hal Ehwal Luar Negeri, Falsafah Ekonomi Kecukupan juga telah diiktiraf di peringkat global. Pada tahun 2007, Program Pembangunan Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu (UNDP) mengeluarkan Laporan Pembangunan Manusia Thailand tahunannya yang berpusat pada "Ekonomi Kecukupan dan Pembangunan Manusia." UNDP menganggap Falsafah Ekonomi Kecukupan sebagai pendekatan maju untuk pembangunan, diciptakan untuk aplikasi praktikal merangkumi pelbagai masalah dan situasi, dan kerana sifat praktikalnya, kesederhanaannya yang kuat, dan kesesuaiannya yang istimewa dalam era globalisasi, pendekatan tersebut wajar untuk lebih dikenali.

Oleh kerana Falsafah Ekonomi Kecukupan bukanlah teori tentang bagaimana ekonomi sesebuah negara berfungsi, melainkan panduan untuk membuat keputusan yang akan membuahkan hasil yang bermanfaat untuk pembangunan, laporan UNDP mengakui relevansi dan penerapannya bukan hanya untuk mitigasi kemiskinan dan pemberdayaan masyarakat tetapi juga kepada tanggungjawab korporat dan standard tadbir urus, serta nilai sebagai dasar negara untuk mempersiapkan negara terhadap kejutan dan membantu untuk merancang strategi untuk pertumbuhan yang lebih mampan. Oleh itu, agenda baru yang dicadangkan oleh Kementerian Kesihatan Awam ini adalah cara sebenar seperti apa yang dilakukan dan diamalkan oleh Mendiang Raja Bhumibol.

- Berita Diterbitkan: 13 Mac 2017